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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter  

 

Zápisnica z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 28.08.2019 
 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

Návrhová komisia : MUDr. A. Pecena,  A. Bálintová 

Overovatelia zápisnice : Ing. T. Gyarmati, J. Badala 

Zapisovateľka : Adriana Szabolcsová 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ  

4. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

5. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí 

6. Návrh VZN ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady príspevku.... 

7. Správa hlavného kontrolóra obce z kontroly plnenia rozpočtu obce k 30.06.2019 

8. Rozpočet obce k 30.06.2019 

9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

10. Interpelácie 

11. Aktuálne otázky a diskusia 

12. Návrhy uznesení 

13. Záver 

 

1. Otvorenie 

  Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Jobbágy, 

ktorý privítal všetkých prítomných na zasadnutí OZ. Po prečítaní programu zasadnutia OZ sa 

spýtal poslancov, či má niekto pripomienky alebo pozmeňujúce návrhy. Nakoľko žiadne 

pripomienky ani pozmeňujúce návrhy neboli, starosta obce dal programové body v 

predloženom znení na hlasovanie.  

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, MUDr. A. Pecena, Ing. T. 

Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. J. Majtán 

Nehlasovali: 0  
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Ing. T. Gyarmati – chcem sa opýtať, z akého dôvodu bolo zvolané zastupiteľstvo v skoršom 

termíne, ako bolo plánované 

Ing. Terézia Horváthová – z dôvodu schválenia VZN, ktoré sa týka školskej jedálne a ktoré má 

platiť od 01. septembra, ale sme Vás o tom informovali 

 

18:02 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec Ing. J. Majtán.  

 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  

MUDr. A. Pecena,  A. Bálintová 

Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 

Prítomní: 9   za: 7  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice:  

Ing. T. Gyarmati, J. Badala 

Hlasovanie poslancov za voľbu overovateľov zápisnice: 

Prítomní: 9  za:  7  proti: 0   zdržal sa: 2 

 

Ing. Jozef Jobbágy- dávam  hlasovať za zapisovateľa zápisnice: 

p. Adriana Szabolcsová 

Hlasovanie poslancov za voľbu zapisovateľa zápisnice: 

Prítomní: 9  za: 9  proti: 0    zdržal sa: 0 

 

 

3. Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ  

Kontrola plnenia uznesení zo 4. zasadnutia OZ prečítala prednostka úradu Ing. T. Horváthová. 

Celkový počet prítomných poslancov je 9. 

Uznesenie č. 93/2019 – splnené  Uznesenie č. 109/2019 – splnené    

Uznesenie č. 94/2019 – splnené  Uznesenie č. 110/2019 – splnené    

Uznesenie č. 95/2019 – splnené  Uznesenie č. 111/2019 – splnené 

Uznesenie č. 96/2019 – splnené  Uznesenie č. 112/2019 – splnené   

Uznesenie č. 97/2019 – splnené  Uznesenie č. 113/2019 – splnené     

Uznesenie č. 98/2019 – splnené  Uznesenie č. 114/2019 – splnené     

Uznesenie č. 99/2019 – splnené  Uznesenie č. 115/2019 – splnené   

Uznesenie č. 100/2019 – splnené    Uznesenie č. 116/2019 – splnené   

Uznesenie č. 101/2019 – splnené  Uznesenie č. 117/2019 – splnené     

Uznesenie č. 102/2019 – splnené             Uznesenie č. 118/2019 – v štádiu riešenia 

Uznesenie č. 103/2019 – nie je splnené         Uznesenie č. 119/2019 – splnené   

Uznesenie č. 104/2019 – splnené     Uznesenie č. 120/2019 – splnené   

Uznesenie č. 105/2019 – splnené     Uznesenie č. 121/2019 – splnené   

Uznesenie č. 106/2019 – v štádiu riešenia  Uznesenie č. 122/2019 – splnené     

Uznesenie č. 107/2019 – v štádiu riešenia     Uznesenie č. 123/2019 – splnené   
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Uznesenie č. 108/2019 –  v štádiu riešenia    Uznesenie č. 124/2019 – splnené   

Uznesenie č. 125/2019 – splnené      

Uznesenie č. 126/2019 – splnené  

Uznesenie č. 127/2019 – splnené   

 

 Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 1/2019 

Uznesenie č. 128/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

4. Riešenie interpelácie poslancov z predchádzajúceho zasadnutia 

Ing. T. Horváthová prednostka úradu konštatovala, že odpoveď na interpeláciu 

z predchádzajúceho zasadnutia OZ obdržali všetci poslanci. 

Ing. T. Gyarmati poznamenal, že sa jedná o jeho interpeláciu, žiadal aby sa poslancom zasielali 

výpisy  z účtov a pohyb v pokladni za jednotlivé mesiace. Čo je pozitívne v zasielaní 

dokumentov, že osoba ktorá predkladaný materiál vystavila a zodpovedá zaň sa podpísala. 

Negatívna zmena je, že sa začali posielať výpisy so stavom účtov ku koncu mesiaca. On  

nežiadal tieto výpisy, žiadal výpisy, kde je uvedený pohyb na účtoch a rovnako aj v pokladni. 

V prvých mesiacoch sa zasielali tieto dokumenty, teraz však nie. Bol zaslaný len súhrn ku 

koncu mesiaca. Tieto dve veci nie sú to isté, jedna je stav ku koncu mesiaca v jednej sume 

a druhá položkovite ukazuje pohyb za daný mesiac. Takže žiada napraviť nedostatok, nakoľko 

interpelácia znie jednoznačne: výpisy z účtov za daný mesiac a výpis z pokladne za daný 

mesiac. Uznesenie musí byť doplnené pripomienkou, že poslanci budú dostávať v budúcnosti 

výpisy z účtov, kde je uvedený pohyb za daný mesiac a výpis z pokladne, kde je tiež uvedený 

pohyb za daný mesiac. Tieto výpisy žiada zaslať aj spätne za predošlé mesiace.   

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 2/2019 aj s pripomienkou 

Uznesenie č. 129/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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5. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych 

podujatí 

Prednostka obecného úradu Ing. T. Horváthová konštatovala, že všetci poslanci OZ obdržali 

zoznam došlých žiadostí, ktoré prišli na obecný úrad a zoznam podujatí, ktoré sa konali v obci. 

Ing. T. Gyarmati poznamenal, že sa jedná o dokumenty, ktoré prišli na obecný úrad, ale sa 

nejedná len o žiadosti, ale aj oznámenia popr. upozornenie prokurátora a pod, preto navrhuje, 

aby sa tento zoznam premenoval na došlé písomnosti týkajúce sa zastupiteľstva.   

 

6. Návrh VZN ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady príspevku na pobyt 

dieťaťa v materskej škole, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť školského klubu detí výška príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov a spôsob úhrady v zariadeniach školského stravovania a výška 

úhrady za prenájom priestorov a zariadení škôl alebo školských zariadení 

v čase, keď sa nevyužívajú na výchovno – vzdelávací proces  

Prednostka obecného úradu Ing. T. Horváthová oboznámila, že návrh Všeobecného záväzného 

nariadenia bol vyvesený na úradnej tabuli a na webstránke obce dňa 13. 08.2019. Obyvatelia 

obce, rodičia, vedúca kuchyne ako aj riaditelia škôl mohli tento návrh pripomienkovať. P. 

riaditeľ Bukovszky pripomienkoval návrh a táto pripomienka bola aj prejednaná na komisii pre 

výchovu mládeže školstva a sociálnych vecí a následne na finančnej komisii. Jedná sa 

o zvýšenie príspevku za pobyt v materskej škole na 1 dieťa mesačne zo sumy 5,- € na 8,- €, 

zvýšenie príspevku za ŠKD mesačne zo sumy 5,- € na 8,- € cez školský rok a počas dochádzky 

dieťaťa do ŠKD v čase letných prázdnin sumu 16 €.  Okrem toho finančná komisia navrhuje 

vyberať poplatok na prenájom multifunkčného ihriska pre domácich v sume 7,- €/hod. a pre 

cudzích 10,- €/hod.  

Ing. J. Jobbágy – má niekto k tomuto návrhu nejakú otázku? 

Ing. T. Gyarmati – neviem v akom pomere používajú multifunkčné ihrisko domáci a cudzí, 

podľa môjho názoru by mal byť pomer v sume väčší 

Zs. Hajabács – cudzí tam nechodia, ak my využívame multifunkčné ihrisko, platíme každý po 

1,- €, chodíme tam 10-ti, niekedy sme tam hodinu, niekedy o niečo viac, ale s cudzími sa 

nestretávame  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 23/2019  

Uznesenie č. 130/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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7. Správa  hlavného kontrolóra obce z kontroly plnenia rozpočtu obce 

k 30.06.2019 

Ing. Daniel Ďuriš hlavný kontrolór obce - konštatoval, že poslanci OZ obdržali materiály na 

dnešné zasadnutie, jedná sa o plán práce a stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu 

rozpočtu na I. polrok 2019. Poslancom OZ bolo predložené čerpanie rozpočtu k 30.06.2019 

a čerpanie rozpočtu k 30.06.2017 a k 30.06.2018 z dôvodu, aby boli v obraze, ako to išlo po 

predošlé roky. V stanovisku sa viac venuje k výhľadu, ako dopadne hospodársky rok obce.  

Ing. J. Jobbágy – má niekto k tomuto niečo dodať? 

Ing. T. Gyarmati – jedná sa o čerpanie rozpočtu a stav účtu obce, navrhujem aby sme sa 

zaoberali touto tematikou aj keď sa k tomu ešte vrátime pri návrhoch finančnej komisie. Preto 

sa chcem zaoberať s touto problematikou, lebo vidím že naraz prebieha veľa akcií. P. hlavný 

kontrolór poukazuje na to, že tieto akcie pomaly už rozpočet obce neunesie a aj finančná 

komisia poukazuje na to, že s touto situáciou sa niečo musí robiť. Preto sa pýtam, čo s tým 

urobiť, lebo ak to len berieme na vedomie a je tu september, nasledujúce zastupiteľstvo OZ  je 

plánované na november 2019, mesiac pred koncom roka, vtedy už na problém nevieme 

reagovať. Preto tvrdím, že s problematikou sa musíme zaoberať teraz. Takže sa chcem opýtať, 

ktoré 2 – 3 veci sú tie, ktoré najviac ovplyvňujú rozpočet obce.  

Ing. J. Majtán - kanalizácia 

K. Bršťák – kuchyňa 

Ing. T. Gyarmati – odvoz odpadu? 

K. Bršťák – aj odvoz odpadu, to je už dávny problém 

Ing. T. Gyarmati – a taktiež asi veľa investičných projektov, takže ideme takto ďalej? Lebo ak 

to takto bude pokračovať, stav rezervného fondu  ku koncu roka klesne na 17 800,- €. Už sa 

rozprávame o úvere alebo predaji majetku obce? Teraz sme po pol roku, teraz by sme mali 

riešiť stav, ako ďalej. Myslím, že by sa malo navrhnúť nejaké šetrenie.  

K. Bršťák – najpálčivejšie veci sú odvoz odpadu, niečo sa s tým musí robiť, kanalizácia, 

pdniknúť niečo vo veci, aby sa napojilo čo najviac ľudí, lebo teraz je napojených cca 50% 

obyvateľov a kým sa nenapojí 70-80 %, firma nechce prevádzkovať kanalizáciu. Okrem toho 

je tu ešte problém kuchyne, ktorá sa musí zabezpečiť kvôli novému spôsobu stravovania. Preto 

aj finančná komisia navrhla ďalej nepodávať žiadosti o dotácie, lebo vždy sú potrebné aj vlastné 

zdroje.   

Ing. J. Jobbágy – k tomuto problému môžem povedať toľko, že rok sme mali skúšobnú 

prevádzku a nevedeli sme docieliť, aby sa napojilo aspoň 50% obyvateľov. Dostali sme 

kontrolu z vládneho auditu, zahlásili sa, prišli, fyzicky prekontrolovali všetko, ich prvá otázka 

bola: Koľko obyvateľov je napojených na verejnú kanalizáciu?. Od 01.09. budem každého 

jedného občana, ktorý nie je napojený na kanalizáciu, predvolávať. Ak nevie preukázať, kde za 

posledné tri roky odvážal fekálie, budú sa posielať podnety na OÚ, odbor životného prostredia, 

ktorý bude riešiť takéto prípady priestupkom a ľudia budú platiť pokuty. 

Čo sa týka triedeného odpadu, minulý rok sme vedeli ustrážiť separovanie odpadu a tým pádom 

sme toho roku nemuseli platiť dvojnásobok za komunálny odpad. Avšak občania sa v triedení 

odpadu nezlepšili, v niektorých prípadoch skôr ešte aj zhoršili.  

Ing. T. Gyarmati – s týmito problémami sa tak starosta ako aj poslanci OZ mali zaoberať už 

oveľa skôr. Ak ľudia nechápu, čo to bude obnášať, ak sa nenapoja na kanalizáciu alebo nebudú 
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separovať smeti, oboznámme ich s následkami. Keď im to povieme a nepochopia, napíšme im 

to, nech si uvedomia, že ak nebudú robiť, čo je potrebné, zvýši sa poplatok za odvoz 

komunálneho odpadu na dvojnásobok. Občanov treba informovať o tom, čo ich čaká.  

Ing. J. Jobbágy – v poriadku, do každej domácnosti pošleme oznámenie. Má k tomuto ešte 

niekto nejakú pripomienku? Samozrejme musíme šetriť vo všetkom a všade, aj na úrade.  

Ing. T. Gyarmati – dobre, túto tému sme ukončili, ale sa chcem opýtať na projekty. Finančná 

komisia sa zaoberala aj touto témou? Budeme vládať v tomto tempe pokračovať so všetkými 

projektami? Nie je potrebné ich preriediť? Niektorými sa nezaoberať? 

Ing. J. Jobbágy – čo sa týka projektu Zateplenia šk. budov, nedostali sme z agentúry životného 

prostredia dodnes súhlas na podpísanie zmluvy s dodávateľom. Projekt sa mal ukončiť už 

v auguste 2019, ale z dôvodu, že sme so stavebnými prácami nevedeli začať, poslali sme na 

agentúru včas žiadosť o predĺženie termínu projektu. Povolenie sme dostali do 31.08.2020, 

takže projekt žije, lenže toho roku už nebude možné so stavebnými prácami začať. Okrem toho 

je teraz výhlásená výzva na Vodozádržné opatrenia – vybudovanie vodozádržných nádrží, ale 

ani komisia výstavby a ani finančná komisia nesúhlasí s podaním žiadosti. Podľa môjho názoru 

by tieto opatrenia boli veľmi dobré v prípade veľkého dažďa.  

K. Bršťák – chcem sa opýtať, druhá firma v poradí by nemohla vykonať stavebné práce 

v kuchyni v súvislosti pojektu Zateplenie šk. budov?  

Ing. J. Jobbágy – nemáme povolenie agentúry životného prostredia na podpísanie zmluvy so 

žiadnou firmou, dovtedy nevieme nič podniknúť. 

T. Hamran – a o ktoré lokality by sa jednalo, kde by boli vodozádržné opatrenia? 

 Ing. J. Jobbágy – aktuálnych by bolo niekoľko lokalít, napr. pri p. Krnáčovi, ten trojuholník, 

na ul. Pivničná – pri RD p. Bukovszkého, boli tu dvaja odborníci, vyšli do terénu a navrhli 

niekoľko lokalít 

K. Bršťák – p. Hajabács sa pred chvíľou pýtal, koľko by to obec stálo, aké výdavky by boli 

v súvislosti s realizáciou tohoto projektu 

Ing. T. Horváthová – výdavky by boli na vypracovanie projektu, musia mať však nejaké 

podklady od geodeta, ktorý zistí na základe zamerania situáciu, na základe štúdií v minulosti 

sú lokality, kde sa voda vôbec nevsakuje do zeme 

T. Hamran- bola by vykopaná nejaká jama a toľko? 

Ing. J. Majtán – vybudoval by sa trativod 

Ing. T. Horváthová – riešenia by boli možné všelijaké, napr. na obecnom pozemku by sa mohlo 

vytvoriť napr. aj klzisko. 

Ing. T. Gyarmati – kde nevsiakne voda, je zbytočné niečo vybudovať.  

Ja by som sa vrátil k správe hlavného kontrolóra v súvislosti s čerpaním rozpočtu obce. Nie je 

normálne,  aby sme na základe návrhu hlavného kontrolóra predávali obecný majetok a zobrali 

úver namiesto toho, aby sme niekde usporili.    

Ing. J. Majtán – na komisii výstavby a na finančnej komisii sme práve preto nesúhlasili 

s podaním žiadosti na vybudovanie vodozádržných opatrení, lebo musíme peniaze usporiť 

Ing. T. Gyarmati – ja nie som proti vybudovaniu vodozádržných opatrení, lebo tieto opatrenia 

sú výhodné pre celú obec, ja práve s podaním žiadosti na túto výzvu súhlasím, len je niekoľko 

projektov, ktoré neslúžia celej obci, napr. Nástupná plocha na hasičskú zbrojnicu a také, ktoré 

slúžia celej obci, napr. vybudovanie infraštruktúry pre priemyselný park alebo vymeranie 
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nových pozemkov v novej lokalite.  Je tam kopa žiadostí na odkúpenie pozemkov na výstavbu 

rodinných domov, ale sa tým nevieme zaoberať, lebo obec nemá na to financie. 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 3/2019  

Uznesenie č. 131/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 1 Ing. T. Gyarmati 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

8.    Rozpočet obce k 30.06.2019 

Ing. T. Horváthová prednostka úradu konštatovala, že každý poslanec obdržal materiály. 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 18/2019  

Uznesenie č. 132/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová – ďalej je tam uznesenie č. 19, že OZ obce Svätý Peter schvaľuje 

navrhovanú zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 300 479,- €. 

Ing. T. Gyarmati – ešte raz pripomínam, teraz schválime to, aký bude rozpočet obce a nakoľko 

robíme projekty, neviem ako sa to skončí. Teraz by sme si mali premyslieť, či uznesenie 

schválime alebo nie.  

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 19/2019  

Uznesenie č. 133/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 
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Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, 

L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. T. Gyarmati, MUDr. A. Pecena 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 

 Komisia výstavby, životného prostredia  a rozvoja obce 

Ing. J. Majtán – predseda komisie informoval prítomných o jednotlivých prejednaných 

bodoch komisie 

žiadostí o pridelenie obecného nájomného bytu do prenájmu prišli od menovaných: 

Tomáš Horváth, č. 120, 943  65 Leľa                                                                                     

Bc. Simona Stančeková, Školská 120/37, 946  32 Šrobárová                                                

Dominik Sárközi, Mierová 3A/115, Svätý Peter 946  57                                                      

Peter Takáč a Oľga Pavličeková, Komárňanská 17, 946  55 Pribeta                                    

Zuzana Lőrinczová, Horná 49/24A, 946  57 Svätý Peter                                                      

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 4/2019 

Uznesenie č. 134/2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Žiadosť o odkúpenie nehnuteľnosti – stavebného pozemku za účelom výstavby  

rodinného domu prišli od menovaných: 

Cyntia Allarám a János Allarám, ul. Gábora Bethlena 15, 940  01 Nové Zámky      

Márköziová Linda, Školská 43/242, 946  57 Svätý Peter                                           

Anita Tóthová, Hlavná 301/37, 946  57 Svätý Peter     

                                           

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 5/2019 

Uznesenie č. 135/2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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Bc. Ján Glemba, Široká 50A/1232, 946  57 Svätý Peter - Výpoveď nájomnej zmluvy, 

žiadosť podaná dňa 28.05.2019 (s lehotou 3 mes. ) nájomný byt na ulici Širokej50A/1232 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 6/2019  

Uznesenie č. 136/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. J. Majtán - komisia navrhuje menovaný nájomný byt preobsadiť: p. Ivetou Moldavanovou, 

Modranská cesta 106, 946  55 Pribeta 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 9/2019  

Uznesenie č. 137/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Mária Pásztorová, Široká 50B/1232, 946  57 Svätý Peter - Žiadosť o výmenu bytu. 

Žiadosť podaná dňa 18.07.2019, žiada o výmenu bytu, ktorý jej bol pridelený na ul. Mierovej 

č 3/D od 01.08.2019 za menší byt na ulici Širokej 50. Menovaná žiadosť podala z finančných 

dôvodov. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 7/2019 

Uznesenie č. 138/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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WELLFOOD Slovakia Services s.r.o., Hríbová 33, 945  01 Komárno – Žiadosť o odkúpenie 

stavby s pozemkom. 

Žiada o odkúpenie bývalého domu služieb s pozemkom na Hlavnej 54, súpisné číslo 316, 

parcelné číslo 28/2 s výmerou 1701m2. Danú nehnuteľnosť by v budúcnosti využíval na 

podnikateľské účely, tým sa aktívne podieľal na budovaní prosperujúceho podnikateľského 

prostredia v obci Svätý Peter. 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 11/2019  

Ing. T. Gyarmati – na minulom zastupiteľstve bolo schválené, že Dom služieb bude obec 

predávať Verejnou obchodnou súťažou. Z tohoto dôvodu nebudeme viesť žiadosť v evidencii 

uchádzačov o odkúpenie nehnuteľnosti. Je potrebné mu napísať, že obec sa už rozhodla 

odpredať vyššie menovanú nehnuteľnosť verejnou obchodnou súťažou a môžu sa v prípade 

záujmu prihlásiť do súťaže.  

Ing. J. Jobbágy – ideme ďalej 

Ing. T. Horváthová – máme ešte návrh uznesenia č. 8, je potrebné zrušiť uznesenie č. 103/2019, 

týkajúceho sa preobsadenia bytu na Mierovej 113/1C 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 8/2019 

Uznesenie č. 139/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. T. Horváthová – potom máme návrh uznesenia č. 10, týka sa preobsadenia bytu na 

Mierovej 113/3D 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 10/2019 

Uznesenie č. 140/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. J. Majtán - Komisia bola oboznámená s výzvou na Adaptáciu na nepriaznivé dôsledky 

zmeny klímy so zameraním na ochranu pred povodňami intraviláne obci. 
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(Vodozádržné opatrenia v intraviláne obce. Náklady na PD a podanie žiadosti budú vo výške  

6000 Eur). Ing. Gyarmati, Ty si sa vyjadril, že by si podporil tento projekt, neviem aký názor 

majú na to ostatní poslanci.  

Ing. T. Gyarmati – ja by som sa vrátil ešte k predošlému bodu, ktorý si nečítal. 

Ing. T. Horváthová – to už neplatí, nakoľko kvôli časovej tiesni nevieme splniť požiadavky 

podania žiadosti na projekt, k tomu sa vrátime, lebo máme vypracovaný projekt na vodovod na 

koniec ul. Krátka. 

Ing. J. Jobbágy – máme vo výhľade, že z mikroregiónu dostaneme nenávratný finančný 

príspevok v sume 32 000,- €, tak by bolo dobré zhotoviť túto chýbajúcu časť vodovodu. 

Ing. T. Gyarmati – je to v poriadku, ale zas sa vráťme k finančnej časti projektu. Je nejaká suma 

spolufinancovania? 

Ing. J. Jobbágy – 5 % 

 

Ing. T. Horváthová – OZ schvaľuje v rámci výzvy Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 

vyhotoviť vodovod na ulici Krátka.  

T. Hamran – a na túto časť vodovodu je už vyhotovený aj projekt? 

Ing. T. Horváthová – áno a už aj stavebné povolenie  

J. Badala – treba to dať urobiť 

Ing. J. Jobbágy – má k tomuto ešte niekto niečo? 

dávam hlasovať za  uznesenie č. 141/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. J. Majtán – na komisii sme sa zaoberali aj problematikou zlého stavu vozovky, ale 

v zápisnici je to zle napísané, jedná sa o miestnu komunikáciu na cintoríne, kde sa ide smerom 

hore, tá cesta je vo veľmi zlom stave. Okrem toho sa členovia komisie informujú, kedy budú 

miestne komunikácie opravené po reklamácii firme Tucon. Bolo by dobré tieto opravy vykonať 

čím skôr.  

J. Badala – na koľkých miestach máme takéto prepadliny? 

Ing. J. Jobbágy – na ul. Hlavná sme mali prepadnutý okraj vozovky, nasypali sme tam 

makadam, na ul. Hornej sme tiež opravovali vozovku 

K. Bršťák – na ul. Malej je prepadnutá vozovka 

Ing. J. Jobbágy – tam ešte vozovka nie je opravená 

Zs. Hajabács- na ul. Dlhej je tiež opravená miestna komunikácia 

Ing. J. Majtán – ja ďalšie otázky nemám 

Ing. T. Horváthová – ja by som sa ešte vrátila k tematike Domu služieb. Znalecký posudok ešte 

nemáme, tým pádom nemáme ani minimálnu cenu, ktorú by sme uviedli vo verejnej obchodnej 

súťaži. Viem, že na minulom zastupiteľstve bolo schválené uznesenie na zámer, ale zámer nebol 

správny. 
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Ing. J. Nemcsicsová  - zámer neobsahoval všetky náležitosti, ktoré by mal obsahovať   

Ing. T. Gyarmati – to je vylúčené! Hlavný kontrór kontroluje vždy všetky uznesenia predtým, 

ako pôjdu na zastupiteľstvo. Nemôže nič chýbať, nie je možné aby zastupiteľstvo schválilo 

niečo, čo nie je správne. Nie?  

Ing. Daniel Ďuriš – podmienky verejnej obchodnej súťaže sú predložené pred poslancov OZ, 

môžete sa k nim ešte vyjadriť, ale sú platné, sú podľa zákona. Zámer bol schválený na minulom 

zastupiteľstve, teraz schválite podmienky verejnej obchodnej súťaže a následne sa vyhlási 

verejná obchodná súťaž  

Ing. J. Nemcsicsová  - nemôžeme vyhlásiť verejnú obchodnú súťaž s tým, že nemáme 

stanovenú cenu na základe znaleckého posudku. 

J. Badala – keď bude znalecký posudok, potom sa môže vyhlásiť verejná obchodná súťaž 

Ing. J. Jobbágy – keď bude nehnuteľnosť ohodnotená, budeme pokračovať 

Ing. T. Horváthová – máme tu navrhované uznesenie č. 12/2019, minule sa pre p. Bratka a jeho 

manželku schválil zámer na odpredaj nehnuteľnosti – jedná sa o pozemok, kde vychádzajú 

z vlastnej garáže. Je predložený už aj geometrický plán. 

T. Hamran – a keď sa nehnuteľnosť ohodnotí napr. na 10 000,- €, obec musí vyhlásiť odpredaj 

za tú najnižšiu ohodnotenú cenu?  

K. Bršťák – či nemôže obec určiť vyššiu sumu, na to myslíš? 

T. Hamran – áno 

Ing. Daniel Ďuriš – hodnota nehnuteľnosti na základe znaleckého posudku je minimálna, na 

zastupiteľstve poslanci určia cenu, len nemôže byť nižšia ako hodnota určená na základe 

znaleckého posudku 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 12/2019 

Uznesenie č. 142/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 Komisia športu a kultúry - A. Bálintová ako predsedkyňa komisie oboznámila 

prítomných o jednotlivých bodoch komisie 

Komisia sa zaoberala s Oberačkovou slávnosťou, na ktorú obec získala dotáciu z Európskych 

fondov. P. Molnárová oboznámila členov komisie s prípravami na slávnosť. členovia komisie 

navrhujú vyberanie vstupného tak, ako to bolo aj vlani: v piatok 2,- e a v sobotu 3,- €. S firmou, 

ktorá bude zabezpečovať vystupujúcich a techniku, bude podpísaná dohoda.  

Bola prejednávaná aj žiadosť Kataríny Molnárovej, Podzáhradná 692/58, Svätý Peter – ktorá 

žiada o jednorázový finančný príspevok na špeciálnu obuv pre dcéru Viktóriu Molnárovú, ktorá 

úspešne reprezentuje Základnú školu a Obec Svätý Peter v streleckých súťažiach. Podľa 

súťažných pravidiel kategórie je potrebná na súťaže špeciálna obuv, ktorej cena sa pohybuje 
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cca. okolo 500,- €. Nakoľko je členom športového klubu Elán pod vedením p. Mazana, bola by 

možnosť navýšiť sumu dotácie o spomínaných 500,- € a p. Mazan by potom z týchto  financií 

pre Viktóriu Molnárovú zabezpečil nákup špeciálnej obuvi. Táto obuv je pre športovkyňu 

dôležitá, pretože už na poslednej súťaži bola upozornená, že v prípade ak ju nebude mať, 

najbližšej súťaže sa nemôže zúčastniť. Vyjadrite sa, čo by sa dalo v tejto veci podniknúť. 

Podobná žiadosť bola aj v minulosti, vtedy sa schválila uznesením finančná pomoc pre Jozefa 

Hamrana, ktorá do dnešného dňa nie je splnená z dôvodu chýbajúceho VZN, ktoré by ošetrilo 

žiadosti takéhoto typu.  

K. Bršťák – p. hlavný kontrolór by sa k tejto záležitosti mohol dvoma, troma vetami vyjadriť  

Ing. Daniel Ďuriš – fyzická osoba nemôže obdržať dar – sponzorstvo, je na Vás či schválite 

zvýšenie sponzorského daru o tú sumu 500,- € a potom by p. Mazan zabezpečil nákup 

špeciálnej obuvy. Čo sa týka sponzorstva Jozefa Hamrana, s p. Mazanom sa dohodlo, že sa 

skontaktuje s rodičmi, ktorý by sa následne nakontaktovali na Hokejový klub Nové Zámky, 

s ktorým by vedela obec uzatvoriť sponzorskú zmluvu za podmienok, že prostriedky ktoré obec 

poskytne hokejovému klubu, budú v plnej výške poskytnuté Jozefovi Hamranovi.   

Ing. T. Gyarmati – ešte v súvislosti s oberačkovými slávnosťami, akú sumu dotácií máme 

prisľúbenú? 

A. Bálintová – 25 000,- € 

Ing. T. Gyarmati – a koľko je plánovaný rozpočet na túto akciu? 

A. Bálintová – 28 000,- €, tak ako aj minulý rok 

Ing. T. Gyarmati – to znamená, že ešte bude okolo 600 ľudí, ktorí budú platiť vstupné? Aby 

sme neboli v mínuse s akciou.  

A. Bálintová – to nevieme dopredu, závisí to aj od počasia a programu 

Ing. T. Gyarmati – a treba tomu robiť aj reklamu 

A. Bálintová – plagáty sa už vyrábajú, program bude uverejnený aj v Ozvenách na zadnej strane 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 13/2019 

Uznesenie č. 143/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

A. Bálintová – čo by ste povedali na to, aby sa zvýšilo sponzorstvo atletickému klubu Elán 

o sumu 500,- €, aby sa Viktória mohla od septembra zúčastniť súťaží.  

T. Hamran – a čo je tou sumou pre Hajabácsové dvojičky, ktoré sú choré? Neviem akú sumu 

sme schvaľovali. 

Ing. T. Horváthová – o tom sa len rozprávalo, neschvaľovalo sa uznesenie 

Ing. J. Nemcsicsová  - oni nemali podanú žiadosť, len sa o tom rozprávalo 

Zs. Hajabács – oni majú aj Občianske združenie, žiadosť podanú nemali 
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A. Bálintová – aha, oni nemali podanú žiadosť, len sociálna komisia dala podnet, nech si ako 

Občianske združenie podajú žiadosť  

Ing. J. Nemcsicsová  - ja nie som proti, ale by som potreboval, aby ste mi povedali, odkiaľ mám 

peniaze zobrať, odkiaľ máme urobiť presun financií 

Ing. T. Gyarmati – oprávnená poznámka, ani pred chvíľou sme nepovedali, odkiaľ zoberieme 

financie 5%, potrebné na vybudovanie chýbajúceho vodovodu, vlastné zdroje sa musia 

vyhradiť v rozpočte, ešte aj v prípade, že by sa nejakým spôsobom „vrátili“ 

Ing. J. Jobbágy – teraz som zistil, že žiadosť na výzvu Program rozvoja vidieka SR 2014 – 

2020, kde by sa vyhotovil vodovod na ulici Krátka je potrebné odovzdať do 31.10.2019 a keď 

bude všetko v poriadku, v novembri – decembri sa môže začať s realizáciou. Z toho dôvodu je 

predsa len potrebné schváliť čerpanie z rezervného fondu sumu vlastných zdrojov. Ak nebudú 

financie tohto roku potrebné, zostanú, ale nech radšej ostanú, ako ich nebudeme mať schválené 

a budeme mať problém. Kto súhlasí s tým, aby sa z rezervného fondu čerpalo 5% na 

vyhotovenie verejného vodovodu.  

Ing. T. Horváthová – čiže k schválenému uzneseniu č. 141/2019 je potrebné doplniť čerpanie 

5% z rezervného fondu 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za doplnenie uznesenia č. 141/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Ing. J. Jobbágy – navrhujem, aby sa do budúcoročného rozpočtu naplánovala suma 500,- € na 

špeciálnu obuv pre Viktóriu Molnárovú 

Ing. T. Gyarmati – alebo do budúceho zastupiteľstva sa našiel spôsob, odkiaľ zobrať financie 

 

19:43 hod. opustil zasadaciu miestnosť poslanec J. Badala. 

 

 Poľnohospodárska komisia - T. Hamran  – predseda  komisie oboznámil prítomných 

s prejednanými žiadosťami 

 Anna Szabóová, Vencová ul. 2325/13, 04001 Košice - Sever  -  žiada o odkúpenie  pozemku 

v lokalite „ Csőszhegy“.  Menovaná  vo svojej žiadosti žiada  odpredaj pozemku parc. C.č.7176, 

druh pozemku vinica vedená na LV č. 5558 v k.ú. Svätý Peter. Je podielovou spoluvlastníčkou 

menovaného pozemku v podiele 702/802. Obec je vlastníkom 100/802. Menovaná má záujem 

o odkúpenie 100 m2, k pozemku je sťažený prístup preto žiada o prihliadnutie na túto 

skutočnosť. Komisia súhlasí s odpredajom, ale za sumu 5,- €/m2, tak ako aj pre iných 

záujemcov v tejto lokalite.  
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Ing. T. Horváthová – vieme, že tam urobila chybu spol. GEOPARTNER 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 14/2019  

Uznesenie č. 144/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Ing. T. 

Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Badala 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran  - ďalšia žiadosť od Ota Krnáča, Pivničná 2, 946  57 Svätý Peter – Návrh na 

zámenu pôdy. Menovaný vo svojej žiadosti navrhuje zámenu pozemkov. 

Časti pozemku v jeho vlastníctve: LV 4664, parc.reg.C. č. 6344 vo výmere 727 a 2000 m2    

Pozemky sa nachádzajú v záhradkárskej oblasti. Má záujem o zámenu za pozemky v obecnom 

vlastníctve na LV 4956: parc. reg. C. č.7555 vo výmere 2000 m2 (Kurta hegy), a parc. reg. C.č. 

6309 vo výmere 706 m2 a parc. reg. C. č. 6310 vo výmere 21 m2 (časť Nové Vinice). Komisia 

nedoporučuje žiadosti vyhovieť, nech si obecný pozemok, ktorý chce, odkúpi.  

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 15/2019 

Uznesenie č. 145/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Zs. 

Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 J. Badala 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran  - ďaľšia žiadosť je od Moniky Oršolíkovej a Štefana Oršolíka, Budovateľská 8, 946 

57 Svätý Peter – žiadosť o prenájom nehnuteľnosti. Menovaní žiadajú o prenájom 

nehnuteľností vedených na LV 4956 v k.ú. Svätý Peter, parc. reg. C č. 6252 vo výmere 489 m2, 

druh pozemku vinica a parc. reg. C č. 6253 vo výmere 44 m2, druh pozemku ostatná plocha. 

Na dané nehnuteľnosti mali menovaní kúpnu zmluvu, od tejto zmluvy odstúpili a svoju žiadosť 

vzali späť,  následne požiadali o prenájom nehnuteľností, dané nehnuteľnosti užívajú. 

Poľnohospodárska komisia odporúča OZ schváliť zámer na prenájom nehnuteľností pre 

žiadateľov.  

Ing. T. Horváthová – oni napísali späťvzatie žiadosti o odkúpenie nehnuteľnosti, to je ešte 

uznesenie č. 502 z roku 2018, toto uznesenie sa ruší a schvaľuje sa uznesenie o prenájme 

nehnuteľnosti 

 

19:45 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec J. Badala.  

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 16/2019 
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Uznesenie č. 146/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 17/2019 

Uznesenie č. 147/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran  - bolo tu ešte oboznámenie so stanoviskom OÚ NR – odboru opravných 

prostriedkov, poprosím Ing. T. Horváthovú, aby o tom informovala.    

Ing. T. Horváthová – jedná sa o to, že OÚ NR – odbor opravných prostriedkov neudelil súhlas 

so záberom ornej pôdy v celkovej výmere 17,74 ha (O. Krnáč a obec Svätý Peter) a neudelil 

súhlas v lokalite Reťazné na športový areál – realizáciu strelnice pre Poľovnícke združenie 

Svätý Peter. 

T. Hamran – Poľovnícke združenie chcelo vybudovať druhú strelnicu, ale im to neodsúhlasili   

Ing. J. Jobbágy – áno nesúhlasili, lebo poľovníci používajú tie plastové holuby a tie by padali 

na ornú pôdu, ktorá je veľmi kvalitná    

 

19:47 hod. opustil zasadaciu miestnosť poslanec Ing. J. Majtán. 

 

T. Hamran – členovia komisie ešte spomenuli, že na viacerých miestach v obci nie je pokosená 

burina. Napr. aj pri vchode do lokality “Újszölö”. Komisia navrhuje písomne upozorniť 

majiteľov pozemkov, aby si pokosili svoje pozemky. 

 

 

 Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku– K. Bršťák predseda komisie 

informoval prítomných o zasadnutí komisie 

Obecný športový klub; vyrovnanie dlhu (u. 127/2019) 

Uznesením č. 567 zo dňa 28.6. 2018 Obecné zastupiteľstvo schválilo navýšenie dotácie pre 

OŠK vo výške 5 500,- EUR po dobu 3 mesiacov pri splnení nasledovných podmienok : 

každý poslanec obdrží vyúčtovanie za rok 2017 a za I. polrok 2018 a od júla 2018 mesačné 

vyúčtovanie, musí prebehnúť členská schôdza s voľbou nového vedenia : členská schôdza sa 

konala dňa 27. júla 2018. 
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Výročná členská schôdza, ktorá sa konala 26. marca 2019 okrem iného schválila : 

hospodárenie OŠK za rok 2018 

rozpočet OŠK na rok 2019 

Výročná členská schôdza uzatvorila rok 2018 bez vykázania záväzkov, neeviduje žiadne 

podlžnosti voči hráčom a trénerovi mužstva. Všetky finančné náležitosti za I. polrok 2019 počas 

pôsobenia trénera PaeDr. Gyurenku v klube OŠK boli vyrovnané. Tento záväzok teda nie 

je preukázateľný, preto finančná komisia  odporúča, aby sa otázkou prípadného dlhu a jeho 

vysporiadania zaoberal výbor OŠK a prípadný dlh vyrovnal zo svojich financií v roku 2019. 

Skonšatovali sme, že obec nemá financie na vyrovnanie prípadného dlhu, len ak by zostali 

financie v roku 2019. 

 

19:49 hod. opustil zasadaciu miestnosť poslanec Ing. T. Gyarmati. 

 

Zs. Hajabács – k tomuto by som chcel len toľko: je tu napísané, že výročná členská schôdza 

uzatvorila rok 2018 – uzatvorila hospodárenie, to je pravda, že bez vykázania záväzkov, 

neeviduje žiadne podlžnosti voči hráčom a trénerovi mužstva, to pravda nie je. Bol odovzdaný 

zoznam s viacerými podpismi, kde boli uvedené nevybavené financie voči trénerovi aj voči 

hráčom. 

Ing. J. Jobbágy – ukážte mi pokladničný blok, že tie peniaze niekto prevzal 

Zs. Hajabács – nie je žiadny pokladničný blok, veď práve o to sa jedná, že tréner nedostal 

výplatu od augusta 2018 do konca roka za trénovanie 

Ing. J. Jobbágy – do 30.júna šport dostal peniaze – sumu 30 000,- €, tvrdili ste, že je všetko 

vysporiadané. V júli šport obdržal ďalšie peniaze – sumu 5 500,- € , minuli sa a vy ste tvrdili, 

že do polroka ešte boli nejaké pozdĺžnosti, ktoré sa museli vyplatiť.  

 

19:53 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec Ing. T. Gyarmati. 

19:53 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec Ing. J. Majtán. 

 

Ing. J. Jobbágy – v auguste, v septembri šport dostal ďalších 5 500,- € za mesiac.  

Ing. Daniel Ďuriš – športu ide o iné, pri uzávierke roka 2018 nebol zaevidovaný príjmový 

pokladničný doklad, že p. Gyurenka požičal OŠK 3 000,- €. Až v roku 2019 bol predložený 

doklad, že p. Gyurenka OŠK požičal v roku 2018 financie. Ak by o tom v roku 2018 niekde v 

rozpočte bola zmienka, v tomto roku by sa to uhradilo, ale žiadna zmienka nikde nebola. 

Zs. Hajabács – toto je len jedna časť peňazí, ale p. Gyurenka nedostal peniaze ani za robotu 

Ing. J. Jobbágy – ešte jedenkrát sa k tomu vrátim, na schôdzi odznelo, je tu aj p. Gyarmati, ktorý 

povedal, že treba zapojiť sponzorov, lebo obecný rozpočet neutiahne výdavky pre OŠK. Avšak 

sponzorov nikto nehľadal. P. Bocska na schôdzi povedal, že ak od obce OŠK dostane mesačne 

5 500,- €, bude všetko vysporiadané. 

Zs. Hajabács – na tej schôdzi bola reč o tom, či chceme hrať 4 ligu. Boli vymenované 

podmienky, boli odsúhlasené peniaze, ale peniaze OŠK obdržalo len na 3 mesiace a nie na 6 

mesiacov. 

Ing. J. Jobbágy – áno, odznelo, že ak budú peniaze. Obec má peniaze, ale má veľa neplatičov  

Ing. T. Gyarmati – ak si ma už citoval, áno bola reč na schôdzi, že bude zvolené nové vedenie 

a musia sa zapojiť sponzori. Čo sa už však neuskutočnilo tak, ako o tom na schôdzi bola reč. 

Podľa mňa na toto celé je riešenie:  

1. Ak športový klub má také vedenie, ktoré pochopí situáciu, osloví poslancov, že tento problém 

je potrebné riešiť, ak sa to nedalo riešiť vlani, aspoň v roku 2019.  
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2. poslanci by sa mali problémom zaoberať, samozrejme by sa mali porozprávať (nie na 

zastupiteľstve) a potom na ďalšom zastupiteľstve predstrieť návrh uznesenia. Možnosti riešenia 

sú, lebo ak sa dá nájsť možnosť na poskytnutie príspevku na špeciálnu športovú obuv, potom 

sa môže nájsť riešenie aj na túto problematiku. Ale najprv by malo vedenie OŠK vykročiť.  

Zs. Hajabács – a podľa Vás je to spravodlivé, že niekto odpracuje 6 mesiacov ako tréner 

a nedostane za to výplatu? 

Ing. J. Jobbágy – ešte raz vysvetlím, OŠK dostalo do 30.6. celú schválenú sumu 30 000,- €, od 

júla sa schválilo mesačne 5 500,- €, ktoré boli aj uhradené 

T. Hamran – áno dobre vravíš, lenže peniaze boli zaplatené len 3 mesiace, ďalšie tri mesiace 

uhradené neboli 

Ing. J. Jobbágy – ja opakujem len to, čo odznelo na schôdzi OŠK 

Zs. Hajabács – prečo musíme čakať na peniaze, keď tie peniaze sú schválené a nie je toľko 

výdavkov, dve mužstvá (deti šk. veku a dorast)  nie sú a dospelé mužstvo hrá o 2 ligy nižšie.  

Ing. J. Jobbágy – prosím zapísať, že od 01.01.2019 nech OŠK predloží podrobný rozpis 

všetkých položiek, na čo sa minulo schválených 30 000,- €, nech to dostane každý jeden 

poslanec a ideme ďalej. Ostatné pripomienky prednesiete v diskusii. 

K. Bršťák - Návrh VZN, ktorým sa  určuje výška a spôsob úhrady príspevku za pobyt dieťaťa 

v materskej škole, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu 

detí, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a spôsob úhrady v zariadeniach školského 

stravovania a výška úhrady za prenájom priestorov a zariadení škôl alebo školských zariadení 

v čase, keď sa nevyužívajú na výchovno-vzdelávací process  

Ing. T. Horváthová – už sa schválilo uznesenie 

K. Bršťák – Rozpočet obce k 30.06.2019, zmeny rozpočtu 

Ing. T. Horváthová – tiež sa schválilo uznesenie 

K. Bršťák – chcel by som vám predstrieť, koľko máme výdavkov na ČOV a kanalizáciu, je to 

obrovská suma a musíme s tým naozaj niečo robiť 

Ing. T. Gyarmati – napriek tomu, že sme už schválili rozpočet, poprosím p. Bršťáka, aby prečítal 

časť zápisnice, lebo je skutočne perfektne urobená 

K. Bršťák - Finančná komisia konštatuje, že rozpočet je značne napätý, obec je zapojená do 

množstva rôznych projektov, kde sú vyvolané ďalšie výdavky, ktoré neboli predvídané a teda 

ani rozpočtované, čo vyvoláva tlak na rozpočet a aj vzhľadom na takéto výdavky a nutnosť 

predfinancovať všetky projekty sa obec môže dostať do problémov – platobná neschopnosť a 

zadlženosť a bude potrebné  zaviesť ozdravný režim. Z tohto dôvodu finančná komisia 

doporučuje, aby sa s prípravou nových projektov počkalo do stabilizácie financií 

a celkovej ekonomickej situácie a zabezpečiť aby sa výdavky obce ďalej nezvyšovali 

a hľadali sa možnosti úspor. Existuje obava, že vzhľadom na celkovú ekonomickú 

situáciu dôjde k poklesu príjmov – podielových daní v budúcnosti.  

Ing. T. Gyarmati – teraz poprosím chvíľku ticha a nech si všetci premietnu, čo p. Bršťák teraz 

prečítal, nech sa zamyslí nad prečítaným, lebo sa jedná o veľmi vážnu vec. 

K. Bršťák – preto sme sa zaoberali aj problematikou ČOV a kanalizácie, lebo nás veľmi 

zaťažuje 

T. Hamran – čo sú to vlastne nové projekty, nevieme koľko je podaných žiadostí 

Ing. T. Gyarmati – a pritom sme voľakedy mali zoznam, do akých  projektov sa obec zapájala. 

Doteraz sme niečo schváli a nasledujúce uznesenia sa týkajú takých peňazí, že ak ich schválime, 

už sme prečerpali rezervný fond. Ku koncu roka by sme mali konečný stav rezervného fondu 
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17 850,- € ak pokračujeme podľa doteraz naplánovaného. Už dnes sme schválili  1 600,- € a 

ešte chceme schváliť cca 20 000,- €. Podľa výpočtov hlavného kontrolóra je schodok rozpočtu 

cca 100 000,- €. Takže oproti plánovaným príjmom obce máme cca o 100 000,- € viac 

výdavkov. Najväčšie výdavky máme na kanalizáciu a ČOV, odvoz smetí a projekty. A ako p. 

Hamran spomínal, bolo voľakedy vo zvyku, že sa predkladal zoznam projektov, na ktoré sme 

podali žiadosť. Máme veľa  projektov, časť z nich vidíme pri hlasovaní na zmenu rozpočtu, je 

tam občianska hliadka, nástupná plocha pre požiarnu zbrojnicu, elektrická signalizácia tribúny 

a máme dať 25 000,- € do školskej jedálne. Ak máme v rezervnom fonde cca 15 000,- € a 

zoberieme 25 000,- € pre školskú jedáleň, už sme v minus 10 000,- €. Možno schodok ku koncu 

roka nebude taký vysoký, ale môže byť aj vyšší. Takže by sme naozaj mali pouvažovať o tom, 

do akých projektov sa zapojíme. Alebo by sme mali počas roka zvýšiť daň z nehnuteľnosti? 

Lebo finančná komisia spomína aj túto možnosť: zvýšenie poplatku za odvoz smetí a zvýšenie 

dane z nehnuteľnosti. 

T. Hamran – povedal si, že súhlasíš s tým, aby bola podaná žiadosť na vodozádržné opatrenia, 

rekonštrukcia školskej jedálne je tiež potrebná, ktoré projekty by sa mali vynechať? 

Ing. T. Gyarmati – rozprávali ste sa o tom? Uvažovali ste o tom, že naraz prebieha X  projektov? 

Zs. Hajabács – ako na to? Berme všetky radom 

Ing. T. Gyarmati – správne, dostaneme zoznam všetkých projektov, bude vyčíslená výška 

vlastných zdrojov, možno by tohto roku nebola občianska hliadka, určite z nej bude veľký osoh, 

len ja konkrétne neviem aký 

T. Hamran – ja som to tiež počul v dedine, ale neviem čo to vlastne je 

Ing. J. Nemcsicsová  - je to miestna občianska poriadková hliadka, projekt bude tento rok 

platený z vlastných zdrojov, je tam 5% spoluúčasť a v budúcom roku sa bude projekt 

refundovať, ale v tomto roku peniaze nedostaneme 

Ing. T. Horváthová – v tomto roku budú na projekt len výdavky 

T. Hamran – o koľko ľudí sa jedná, čo bude ich náplň práce? Akú funkciu budú mať? 

Ing. J. Jobbágy – jedná sa o 4 zamestnancov, budú zadelení do dvoch zmien. V jednej budú 

pracovať od 7.00 hod. do 14.00 hod. a v druhej od 14.00 hod. do 22.00 hod.. Budú v dedine 

udržiavať poriadok, večer v parku budú upozorňovať deti aby išli domov. V dedine je veľa 

záhrad a nehnuteľností, v ktorých je vysoká burina, je vyhotovená fotodokumentácia cca z 50-

tich miest, chcem aby táto hliadka sledovala, či budú pozemky pokosené. Tiež chcem, aby boli 

zadelení pri zbere PET fliaš, aby upozorňovali občanov na triedenie, aby sledovali skládky 

smetí. 

 

20:20 hod. opustil zasadaciu miestnosť poslanec K. Bršťák. 

 

Ing. J. Jobbágy – je veľa problémov v obci, obecný policajt sám nezvládne všetko, on s nimi 

bude, vydá im príkazy čo majú robiť, bude požadovať dodržiavanie termínov a bude ich 

kontrolovať. Očakávam veľa od tejto občianskej hliadky. Dám sledovať niektoré kontajnery, 

lebo sú notorickí nosiči smetí, ktorí smeti nehodia do kontajnéra, ale naschváľ smeti uložia 

vedľa.   

Zs. Hajabács – na tieto problémy nenakúpila obec fotopasce? 

Ing. J. Jobbágy – fotopasce sa neosvedčili, keď je tma, nedá sa na záberoch nič vidieť. 

 

20:23 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec K. Bršťák. 
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T. Hamran – a bude mať táto občianska hliadka takú moc, aby prikázali aby si niekto vo svojom 

dvore pokosil burinu? Je na to nejaký zákon? 

Ing. J. Jobbágy – sú buriny – invazívne, ktoré je povinný každý na základe zákona na svojej 

nehnuteľnosti pokosiť 

T. Hamran – jedná sa tu len o niekoľko ľudí v obci, ktorí si nesplnia túto povinnosť. Väčšina 

občanov udržuje svoje pozemky  

K. Bršťák – a obecný policajt sám nevie takéto problémy vyriešiť? 

Ing. J. Jobbágy – nie, sám ich nevie riešiť 

T. Hamran – ale ak je na to zákon, napíše výzvu a je to vyriešené, ak na to zákon nie je, darmo 

bude 100 ľudí v občianskej hliadke  

Ing. J. Jobbágy – ľudia, ktorých sa to týka, budú vyzvaní, budú mať určený termín na 

odstránenie a ak do uvedeného termínu nepokosia svoje nehnuteľnosti, budú nahlásení na OÚ 

odbor životného prostredia, ktorý bude danú situáciu riešiť priestupkom. Nikto nebude mať 

výnimku. Na ďalšom zastupiteľstve môžeme vyhodnotiť prácu občianskej hliadky, či nastala 

nejaká zmena v obci.  

Zs. Hajabács – ak vieme o ktorých ľudí sa jedná, prečo im nepošle obecný policajt výzvu? Je 

to len otázka. 

T. Hamran – neviem či má obec takú moc, aby Ťa prinútil poupratať na svojom dvore, alebo 

aby vstúpil niekto na cudzí pozemok 

Ing. J. Nemcsicsová  - nemá, bez súhlasu majiteľa nemôže nikto vstúpiť na cudzí pozemok, 

môže majiteľa vyzvať, ale vstúpiť nemôže. Ak neurobí poriadok vlastník nehnuteľnosti po 

vyzvaní, je možné ho pokutovať. Ak má na svojom pozemku život ohrozujúcu rastlinu, môže 

obec pokosiť burinu na náklady vlastníka 

Ing. Daniel Ďuriš – zákon prikazuje vlastníkovi pozemku odstrániť invazívnu burinu zo svojho 

pozemku, ak ho obec vyzve a on túto výzvu neakceptuje, zašle sa podnet na okresný úrad, odbor 

ochrany životného prostredia a oni majú na takéto prípady riešenie. To isté platí aj na orné pôdy 

v intraviláne 

T. Hamran – ak to tak je, potom je to otázne, lebo v prvom rade je potrebné poriadiť obecné 

pozemky, okolo Džindže je veľká burina, ak bude obec vyzývať občanov, oni budú ukazovať 

na obec. Potom by bolo lepšie zobrať kosičov namiesto občianskej hliadky, lebo tých je málo, 

dvaja kosiči nestíhajú kosiť všetky obecné pozemky. 

Ing. J. Jobbágy – môžeme zobrať aj kosičov, ale tých budeme musieť platiť z obecných peňazí  

T. Hamran – a koľko financií budú stáť obec týto 4 zamestnanci? Koľko je spolufinancovanie?  

Ing. T. Horváthová – môžeme žiadať refundáciu hneď po prvej výplate, ale nasledujúcu 

refundáciu môžeme žiadať až po schválení prvej, čo môže trvať aj 2 – 3 mesiace. Preto budeme 

žiadať refundáciu po troch výplatách, ale peniaze od štátu dostaneme až na budúci rok, dovtedy 

im  musíme zaplatiť výplatu z obecných peňazí  

 T. Hamran – a koľko za nich platí obec? 

Ing. J. Nemcsicsová  - 95 % platí štát, 5 % platí obec 

Ing. J. Jobbágy - pokračujeme 

K. Bršťák - Finančná komisia konštatovala, že je potrebné zaoberať sa správou cintorína 

a postupne pripraviť VZN o prevádzke cintorína, kde tiež sú rezervy vo financovaní, keďže 

odvoz odpadu z cintorína, údržba cintorína (kosenie, osvetlenie, spotreba vody) nie sú 

financované z poplatku za hrobové miesto. V súčasnosti v obci je tento poplatok 8 € a platí sa 
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jednorazovo pri pohrebe, pričom všade je zaužívané, že sa platí prenájom hrobového miesta 

podľa veľkosti miesta dopredu na 10 rokov. 

20:38 hod. opustila zasadaciu miestnosť poslankyňa A. Bálintová. 

 

Ing. Daniel Ďuriš – VZN o prevádzke cintorína je už prichystané na schváleni, len je ešte 

potrebné zamerať všetky parcely  

Ing. T. Horváthová – lenže to nie sú obecné parcely 

Ing. Daniel Ďuriš – nie sú, ale aj tak je potrebné ich zamerať 

 

20:40 hod. opustil zasadaciu miestnosť poslanec Ing. T. Gyarmati. 

20:40 hod. vstúpila do zasadacej miestnosti poslankyňa A. Bálintová. 

 

K. Bršťák - Finančná komisia sa zaoberala aj nedoplatkami na daniach a poplatkoch 

k 30.06.2019 a konštatuje, že stav nedoplatkov je stále vysoký, a prísnejším vymáhaním by sa 

mohli zabezpečiť ďalšie príjmy.  

V predloženom materiály nie sú rozpočtované výdavky za vypracovanie ŽoNFP na hasičskú 

zbrojnicu 3.etapa; nástupná plocha vo výške 3 000 €. 

V predloženom materiály je navrhnutý presun z dotácie pre OŠK na nákup závlahového bubna 

vo výške 3 480 €. Finančná komisia nemá dostatok informácií, či pre OŠK by takýto presun 

nebol záťažou, a preto treba zvážiť, či kúpa závlahového bubna nebude financovaná 

z rezervného fondu. Finančná komisia doporučuje zmenu rozpočtu na nákup závlahového 

bubna v hodnote 3 480 € z rezervného fondu.  

 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie č. 20/2019 

Uznesenie č. 148/2019. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Zs. 

Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 L. Kelko 

Neprítomný: 1 Ing. T. Gyarmati 

Nehlasovali: 0  

 

K. Bršťák - Klub dôchodcov nového storočia - Žiadosť o výpožičku 1200 € 

Dobrovoľný hasičský zbor - Žiadosť o výpožičku 500 € 

Obidva subjekty žiadajú pôžičku za účelom predfinancovania svojich výdavkov, aby mohli 

požiadať o vyplatenie dotácie z MAS. Po obdržaní dotácie, pôžička bude vrátená na účet obce. 

Ing. J. Jobbágy – nie je možné, že nemajú toľko financií jeden aj druhý, aby zaplatili 5% 

spoluúčasť na dotáciu, ešte aj na spoluúčasť žiadajú peniaze od obce. Nechcem sa vyjadrovať. 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 21/2019  

Uznesenie č. 149/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 
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Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Ing. T. 

Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 L. Kelko 

Neprítomní: 1 Ing. T. Gyarmati 

Nehlasovali: 0  

 

20:43 hod. vstúpil do zasadacej miestnosti poslanec Ing. T. Gyarmati. 

 

K. Bršťák - Rozšírenie kapacity ŠJ; od januára 2019 sa zaviedol systém „obedy zadarmo“ pre 

predškolákov a pre deti z rodín v hmotnej núdzi, od septembra by mali mať „obedy zadarmo“ 

aj deti v základných školách, s čím súvisí navýšenie počtu stravníkov, ideálne by bolo, keby 

kapacita ŠJ bola pre všetkých žiakov základných škôl. Momentálne je kapacita 240 stravníkov, 

bolo by potrebné kapacitu zvýšiť na 350 stravníkov, s čím súvisí aj nákup technologických 

zariadení v celkovej výške 45 000 €. Nákup vybavenia kuchyne a nevyhnutná rekonštrukcia 

elektroinštalácie sa mala realizovať súbežne s plánovaným zateplením budovy školskej jedálne. 

Nevieme odhadnúť kedy by mal prebehnúť nákup zariadení a rekonštrukcia elektroinštalácie. 

Na nákup zariadení by bolo potrebné vyčleniť 45 000 €.  

Finančná komisia doporučuje vyčleniť 25 000 € z rezervného fondu obce na nákup 

nevyhnutných zariadení pre chod ŠJ.  

 

Ing. T. Gyarmati – ja schválim toto navrhované uznesenie, ale máme v rezervnom fonde toľko 

peňazí? Už nie, sme v mínuse. 

Ing. J. Nemcsicsová  - máme 

 

Ing. T. Horváthová – prečítala navrhované uznesenie č. 22/2019  

Uznesenie č. 150/2019. 

Ing. J. Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

T. Hamran – z tejto sumy aj tak nevedia nakúpiť všetko, len to najdôležitejšie 

 

10. Interpelácie 

  

T. Hamran – ja by som chcel informovať, sťažujú sa obyvatelia na Hlavnej ul. bývajúci za  

obecnými bytovkami, že odkedy je nový zákon a do krčmy nemôže ísť každý človek, tak chodia 

na malú ale aj veľkú potrebu pod ich okná do kríkov.  Nech im tam prevádzkovateľ zabezpečí 

vonkajšiu toaletu (TOI TOI). Nakoľko SASFÉSZEK II. je herňa, na dverách je napísané, že 



23 
 

vstup je povolený len na OP. Taktiež majú zákaz vstupovať maloletí. Je to dobre premyslené, 

aby ľudia v hmotnej núdzi nehádzali do hracích strojov svoje peniaze, ale alkohol im zas 

dávajú. Treba prevádzkovateľa vyzvať, aby zabezpečil toaletu pre tých, čo nemôžu vstúpiť do 

krčmy.  

Ing. J. Nemcsicsová  - práve na takéto prípady bude dobrá MOPS – občianska hliadka, bude 

sledovať, čo sa tam večer deje. 

T. Hamran – to určite nebudú. Druhá záležitosť – je to už staršia vec, mnohí sa ma pýtajú, že 

bolo dávnejšie podané udanie v súvislosti s Mlynom. Na to udanie neprišla žiadna reakcia na 

obec? To je trošku čudné.  

Ing. J. Jobbágy – podľa mojich vedomostí nič odvtedy nedošlo. 

T. Hamran – došlo, ale len z katastra, že k nim riešenie tejto záležitosti nepatrí a posúvajú 

žiadosť na kriminálnu políciu. 

Ing. T. Gyarmati – ja len chcem pripomenúť zasielanie výpisov z účtov, kde je uvedený pohyb 

za daný mesiac a výpis z pokladne, kde je tiež uvedený pohyb za daný mesiac. Tieto výpisy 

žiadam zaslať aj spätne za predošlé mesiace.   

Ing. J. Jobbágy – s tým sme sa už zaoberali, to sme už zapísali 

 

11. Aktuálne otázky a diskusia 

 

Ing. J. Jobbágy –  každý kto je v tejto miestnosti, dostane slovo, ak o to požiada 

T. Hamran – ja by som sa chcel opýtať, či teraz má obec kosičov, lebo na začiatku obce smerom 

z Hurbanova je zarastená tabuľa, bolo by potrebné pokosiť okolo tabule a na Hurbanovskej 

okolo autobusovej zastávky  tiež. Bohužiaľ tí, ktorí tam bývajú, nie sú ochotní pokosiť pred 

svojim domom, vravia že je to obecný pozemok.  

Z. Kiss z obecenstva – vážený p. starosta a vážení poslanci. Prišiel som na zastupiteľstvo, lebo 

mám k Vám tri otázky: 1. V súvislosti s p. Elekešom, ako býva vedľa mňa, či sa na neho niekto 

pozrie? Lebo niekto ho do toho domu vedľa mňa pustil, nestará sa o neho nikto, ja vidím čo 

robí, lebo tam bývam, že okolo pol 11-tej v noci padne do dvora s cigaretou v ústach, že môže 

zhorieť dom v ktorom býva, ale kto garantuje, že nezhorí aj môj. 2. Nech dotyčná osoba, 

o ktorej ste sa prednedávnom  rozprávali, že pri vchode v lokalite „Újszölö“ nie je pokosená 

burina a fotky vyložil na FB, nech si poriadi aj svoj dvor, nakoľko z jeho dvora vyčnievajú 

kríky a burina. 3. Kanalizácia – ten smrad, čo je u mňa, tvrdia že nemám dobrý sifón. My sme 

nedávno komletne rekonštruovali kúpeľňu. Smrad nie je len u mňa, je napr. aj na Školskej ulici. 

Prosím zodpovedať tieto tri otázky, ale hlavne v súvislosti s p. Elekešom. Odkedy je mojim 

susedom, nikto na neho neotvoril dvere. Prosím p.  starosta, vy ste najkompetentnejší v týchto 

veciach. Ak nedostanem odpovede, idem ďalej.      

Ing. J. Jobbágy – samozrejme, dám na Vaše otázky odpovede. Tam, kde býval v obecnej 6-

bytovke, prišli za mnou obyvatelia s petíciou, aby sme ho niekde vyhodili, lebo v noci musí 

mať vždy niekto službu, pretože majú strach. Raz v noci, keď p. Elekeš stratil kľúče, vybil okno 

na kuchyni a odtiaľ vliezol do bytu. Bol som sa pozrieť v jeho byte, bol tam nenormálny smrad, 

byt v katastrofálnom stave. Nemal som inú možnosť musel som ho z toho bytu vysťahovať.   

Z. Kiss z obecenstva – to je všetko v poriadku, ale nie je možné, že ste odsúhlasili, aby tam p. 

Elekeš býval a nikto sa na neho nepozrie. Nikto sa nezaoberá tým, ako býva v tom dome. 

Záhrada je zarastená dvojmetrovou burinou, veľké hlodavce pobehujú aj po našom dvore. 



24 
 

Alebo elektrikári odrezali konáre, všetky sú uschnuté a na ceste uložené. Aj kríky pri cintoríne 

sú vyschnuté, každý kto tade ide, čuduje sa, ako to vyzerá pred cintorínom. 

Ing. J. Jobbágy – minulý týždeň som zavolal p. Elekeša, dal som mu motyku, podpísal som 

záznam, podpísal záznam aj on, kde bolo uvedené že dostal motyku a vyzývam ho, aby ňou 

urobil poriadok vo dvore, kde býva.  

Z. Kiss z obecenstva – p. starosta, ak pôjdete okolo nás, môžte sa pozrieť, že som mu odrezal 

kríky motorovou pílou, aby som aj ja mal výhľad, ale prosím urobte s ním niečo, lebo sa bojím 

a bojí sa celá moja rodina, že nám podpáli dom. Každú noc chodím kontrolovať, či nehorí dom 

v ktorom býva a môj tiež. Prosím zoberte ho niekde, ani vám, ani poslancom by sa nepáčilo, 

keby býval vedľa vášho domu.   

Ing. J. Jobbágy – chcel som ho zobrať do Hronoviec, začali sme vybavovať papiere, ale má 

obrovské dlžoby voči poisťovni, neplatil poistné, kým nebude mať uhradené nedoplatky, nedá 

sa s ním nič robiť. Jeho sestry s ním nechcú nič mať. Vôbec sa o neho nezaujímajú. 

Z. Kiss z obecenstva – p. starosta, ja chcem len vedieť, či v blízkej budúcnosti niečo podniknete 

v tejto záležitosti. Nechcem, aby môj dom, pre ktorý som poctivo pracoval a udržujem si ho 

v poriadku, zhorel. Budem sledovať, čo bude ďalej, čo podniknete. Ja som ten dom pôvodne 

chcel od bývalého majiteľa odkúpiť, až som sa dozvedel, že dom odkúpila obec, aby sa tam 

otvorila ulica a vymerali sa stavebné pozemky. Veľmi pekne Vás prosím, poďte sa na p. Elekesa 

pozrieť, nech príde obecný policajt, keď to nestačí, zavolejte riadnych policajtov, nech sa na 

neho pozrú, takto sa nedá žiť. Ide zima, bude kúriť, nemá komín,  

Ing. T. Gyarmati – toto je veľmi závažný problém, my ako poslanci teraz môžeme odsúhlasiť 

jedno uznesenie, ktorým poprosíme p. starostu, aby do najbližšieho zastupiteľstva vyriešil 

situáciu, ktoré bude v novembri. Toto je formálna časť. Obec už mala takéto prípady, má 

možnosť v mimoriadnych situáciách poskytnúť nejaké finančné príspevky. Najlepšie by bolo 

ho umiestniť v nejakom domove. Ak je k tomu potrebné uhradiť jeho pozdĺžnosti, tak to treba 

urobiť.   

Ing. J. Jobbágy – treba ho umiestniť v Hronovciach. 

T. Hamran – ale z Hronoviec sa vráti najneskôr po 3 mesiacoch, kde ho dáme potom? Možno, 

že by bolo riešenie zabezpečiť mu kontajnér zo železa a plechu, ten si nevie ani podpáliť 

a umietniť niekde v Čenke. 

Ing. J. Jobbágy – nemôžeme, on je nebezpečný človek. Treba zistiť, ktorej poisťovni akú sumu 

dlhuje, aby sme s ním niečo mohli robiť.  

Mgr. I. Zahorecová – riaditeľka ZŠ s MŠ – prepáčte, že to odvádzam na inú tému, ale ja som 

sem prišla práve kvôli školskej jedálni. Už som dostala odpoveď na moju otázku, prečo sa 

nerobilo na budove, čakali sme na to celé leto,  ale tlmočím tu za rodičov, za niektorých 

obyvateľov, ktorí bývajú v okolí našej školy, tlmočím tu za našich učiteľov, ktorí sa boja 

o našich žiakov, že tá strecha na školskej jedálni je vo veľmi nebezpečnom stave. Chcem, aby 

to bolo podchytené v zápisnici, lebo odteraz čo sme sa vrátili z dovolenky do práce,  budem 

písať hlásenia na obec, na zastupiteľstvo, že neberiem zodpovednosť za to, že v dôsledku zlého 

počasia sa strecha odtrhne, prizabije nejaké dieťa, niekoho, alebo zničí majetok a začína nám 

zatekať. Aj teraz, keď pršalo, nezatiekli sme, ale na laviciach bola nakvapkaná voda.  

Možno o týždeň príde nejaká víchrica, takže by bolo naozaj dobré s tým niečo urobiť, pozrieť 

sa na to, niečo s tou strechou provizórne urobiť, lebo ak niekoho zabije bude už neskoro.   
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Ing. T. Gyarmati – ešte by som chcel ukončiť predošlý problém, nie že by tento bol menej 

vážny. Každý z poslancov súhlasí, aby sa niečo podniklo s p. Elekešom a na nasledujúcom 

zastupiteľstve uvidíme, čo sa dovtedy podarilo vyriešiť. Aby sme sa uistili, schváľme 

uznesenie: Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre žiada starostu obce... 

A. Bálintová – bolo by dobré podať žiadosť 

Z. Kiss z obecenstva – ja môžem podať žiadosť 

Ing. J. Jobbágy – vravím Vám, dovtedy neviem nič podniknúť, kým nebude mať vyplatené 

pozdĺžnosti voči poisťovni, môžem ho odtiaľ vyhodiť, ale bude bezdomovec a bude spať na 

ulici, pri niekoho dome. Viem prisľúbiť, že od piatka (30.08.2019) sa budem zaoberať touto 

problematikou, viem zabezpečiť, aby ho zobrali do Hronoviec 

Ing. T. Gyarmati – taktiež je potrebné zabezpečiť pokosenie pozemku, je to obecný pozemok, 

traba sa s tým zaoberať. Okrem toho p. Kiss vraví, že sa na p. Elekeša nikto nepozrie. Podľa 

mňa aj na to je na obci zamestnanec, ktorý sa zaoberá práve takýmito prípadmi. Na to je sociálny 

pracovník, ktorý sa na p. Elekeša môže občas pozrieť, či je všetko v poriadku. Aspoň by sa 

s ním niekto porozprával a dohliadal na neho.  

Ing. J. Jobbágy – súhlasím, treba s ním niečo urobiť. 

Ing. T. Gyarmati – už teraz sú tri veci, ktoré môžeme v tejto veci podniknúť. 1. pokosiť 

pozemok, 2. aby k nemu chodil sociálny pracovník a 3. zistiť pozdĺžnosti voči poisťovni. 

Ing. J. Jobbágy – v piatok pošlem kosičov aby pokosili pozemok, aj pokosenú burinu 

odvezieme, aby ju ani náhodou nepodpálil, zoberieme ho do Hronoviec, ale už teraz sa musíme 

zamyslieť nad tým, čo bude s ním po troch mesiacoch.   

Ing. T. Gyarmati – ďalšia vec, je to závažný problém, čo nám p. riaditeľka ZŠ oznámila 

T. Hamran – strecha školskej jedálne je naozaj vo veľmi vážnom stave, už pred 7 – 8 rokmi 

nadvihlo plech od hranolov na pár centimetrov, hranoly sú schátralé a napadnuté červotočmi, 

klince v hranoloch nedržia, sú zhrdzavené, dosky tiež zničené  

K. Bršťák – treba zavolať na ministerstvo školstva, aby sa pozreli v akom stave je budova 

Mgr. I. Zahorecová – už som sa rozprávala, povedali mi toľko, že nie ste jediná škola 

Ing. J. Jobbágy – budeme sa tým zaoberať, nájdeme riešenie 

Ing. T. Gyarmati – určite je aj nejaký havarijný fond, ale uvažujme, či sa nedá provizórne 

natiahnuť nejaká sieťka? 

T. Hamran – bolo by možné upevniť strechu popruhmi 

 

12. Návrhy uznesení 

 

Nakoľko neboli žiadne návrhy prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu.  

 

13. Záver  

Nakoľko všetky body programu boli prejednané, starosta obce poďakoval všetkým 

prítomným za účasť a ukončil 5. zasadnutie Obecného zastupiteľstva .  

 

 

 

Ing. Jozef Jobbágy      Ing. Terézia Horváthová 

      starosta obce            prednostka úradu 
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Zapisovateľka: Adriana Szabolcsová 

Vo Svätom Petre, dňa 07.09.2019 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. T. Gyarmati             ........................................................ 

            J. Badala               ...................................................... 
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Uznesenia z 5. zasadnutia OZ,  

konaného dňa 28.08.2019 

 

 

Uznesenie č. 128/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení  zo 4. zasadnutia OZ 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 129/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre   

A/ berie na vedomie 

riešenie interpelácie poslancov zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva s pripomienkou, že 

poslanci budú dostávať v budúcnosti výpisy z účtov, kde je uvedený pohyb za daný mesiac 

a výpis z pokladne, kde je tiež uvedený pohyb za daný mesiac. Tieto výpisy budú  zaslané aj 

spätne za predošlé mesiace 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 130/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

všeobecné záväzné naradenie obce č. 1/2019 , ktorým sa určuje výška a spôsob úhrady 

príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

na činnosť školského klubu detí, výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov a spôsob 

úhrady v zariadeniach školského stravovania a výška úhrady za prenájom priestorov a 

zariadení škôl alebo školských zariadení v čase, keď sa nevyužívajú na výchovno- vzdelávací 

proces s prejednanými pozmeňujúcimi návrhmi.  
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Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 131/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

správu hlavného kontrolóra obce z kontroly plnenia rozpočtu obce k 30.06.2019 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 1 Ing. T. Gyarmati 

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 132/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu obce k 30.06.2019 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 133/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

navrhovanú zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 300 479 € 
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Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, Zs. Hajabács, 

L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. T. Gyarmati, MUDr. A. Pecena 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

uznesenie č. 134/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

aby menovaní: 

Tomáš Horváth, č. 120, 943  65 Leľa                                                                                     

Bc. Simona Stančeková, Školská 120/37, 946  32 Šrobárová                                                

Dominik Sárközi, Mierová 3A/115, Svätý Peter 946  57                                                       

Peter Takáč a Oľga Pavličeková, Komárňanská 17, 946  55 Pribeta                                    

Zuzana Lőrinczová, Horná 49/24A, 946  57 Svätý Peter                                                      

 

boli  vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných bytov do konca r. 2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 135/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre  

A/schvaľuje 

aby menovaní: 

Cyntia Allarám a János Allarám, ul. Gábora Bethlena 15, 940  01 Nové Zámky     

Márköziová Linda, Školská 43/242, 946  57 Svätý Peter                                           

Anita Tóthová, Hlavná 301/37, 946  57 Svätý Peter                                                   

                          

boli vedení v evidencii žiadostí o odkúpenie stavebného pozemku za účelom výstavby 

rodinného domu. 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 136/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výpoveď nájomnej zmluvy od menovaného : 

Bc. Ján Glemba, Široká 50A, 946  57 Svätý Peter, výpoveď podaná 28.05.2019 na nájomný 

byt na ul. Široká 50A, Svätý Peter s trojmesačnou výpovednou lehotou.  

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 137/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s preobsadením obecného nájomného bytu na ul.Mierová 113/1C, 946 57 Svätý Peter, 

z evidencie žiadateľov o nájomný byt pre Ivetu Moldavanovú, Modranská cesta 106, 

Pribeta od 01.08.2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

uznesenie č. 138/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s preobsadením obecného nájomného bytu na ul. Široká 50A, 946 57 Svätý Peter, z evidencie 

žiadateľov o nájomný byt pre Máriu Pásztorovú, Široká 50B, 946 57  Svätý Peter od 

01.08.2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 139/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ruší 

uznesenie schválené na 4. zasadnutí OZ dňa 19.06.2019: 

 uznesenie č. 103/2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 140/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s preobsadením obecného nájomného bytu na ul.Mierová 3D, 946 57 Svätý Peter, z evidencie 

žiadateľov o nájomný byt pre Marek Kovács, Podzáhradná 45, 946 57 Svätý Peter od 

01.08.2019 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 141/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

v rámci výzvy Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 vyhotoviť vodovod na ulici 

Krátka.  

B/ schvaľuje  

čerpanie vo výške 5% z rezervného fondu 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  
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Uznesenie č. 142/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

v súlade s ustanoveniami §9a, ods.8, písmeno e) zákona NR SR 138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov odpredaj nehnuteľnosti v k. ú. Svätý Peter  pre Viliam Bratko a Marta 

Bratkóová, bytom Podzáhradná 51, Svätý Peter  

 k. ú. Svätý Peter, LV 1582, parc. reg. ,,C“  č. 28/44 vo výmere 195 m2 druh pozemku: 

zastavaná plocha a nádvorie, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1, za 5€/ m2  

Poplatky súvisiace s návrhom na vklad do katastra nehnuteľností hradí kupujúci. 

 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadatelia sú dlhodobými užívateľmi. 

 

C/berie na vedomie 

podpísaním kúpnej zmluvy končí nájomná zmluva, ktorá bola podpísaná dňa 26.03.2019 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 143/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaluje 

Vstupné na festival ,,Európske dimenzie v sociálnej participácii“ ,  

nasledovne: 2€ / 20.09.2019 (piatok) 

                    3€ / 21.09.2019 (sobota) 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 144/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje zámer 

na prevod nehnuteľného majetku obce Svätý Peter z dôvodu osobitného zreteľa 
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identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

 k. ú. Svätý Peter, LV 5558, parc. reg. ,,C“  č. 7176 vo výmere 100 m2 druh pozemku 

vinica, obec Svätý Peter je podielovým vlastníkom v podiele 100/802 za 5€/m2 pre 

žiadateľa Anna Szabóová, Vencová ulica 2325/13, 040 01 Košice 

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 8, písm. e) zákona NR SR č.138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým,  že žiadateľ nehnuteľného majetku je 

dlhodobým užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

Hlasovanie: 

Za: 8 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Ing. T. 

Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 J. Badala 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 145/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje  

prevod zámeny nehnuteľnosti  žiadateľa Oto Krnáč, Pivničná 2, 946 57 Svätý Peter. 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Zs. 

Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ing. T. Gyarmati 

Neprítomný: 1 J. Badala 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 146/2019 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ ruší 

uznesenie schválené na 33. zasadnutia OZ dňa 31.01.2018: 

 uznesenie č. 502/2018 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 147/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/schvaľuje zámer 

na prenájom nehnuteľného majetku obce Svätý Peter  
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identifikácia nehnuteľného majetku obce: 

- k. ú. Svätý Peter, LV 4956, parc. reg. ,,C“  č.  6252 vo výmere 489 m2 , druh pozemku 

vinica, za 0,015€/ m2nadobu 10 rokov,  

- k. ú. Svätý Peter, LV 4956, parc. reg. ,,C“  č.  6253 vo výmere 44 m2 , druh pozemku ostatná 

plocha, za 0,015€/ m2nadobu 10 rokov, vlastník je obec Svätý Peter k 1/1  pre žiadateľov 

Monika Oršolíková a Štefan Oršolík. Budovateľská 8, 946 57 Svätý Peter 

- nájomné uhradiť spätne po dobu 3 rokov.  

B/ odôvodnenie 

osobitného zreteľa podľa ustanovenia §9a, ods. 9, písm. c) zákona NR SR č.138/1991 Zb. 

v znení neskorších predpisov zdôvodňujeme tým, že žiadateľ nehnuteľného majetku je 

dlhodobým užívateľom predmetnej nehnuteľnosti. 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 148/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zakúpenie závlahového bubna na zavlažovanie ihriska v športovom areáli z rezervného fondu 

B/ schvaľuje 

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 3 480 € z rezervného fondu 

obce. 

Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Zs. 

Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 L. Kelko 

Neprítomný: 1 Ing. T. Gyarmati 

Nehlasovali: 0  

 

 

Uznesenie č. 149/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

poskytnutie dotácie podľa VNZ 1/2006 pre žiadateľov nasledovne:  

Klub dôchodcov Nového storočia vo výške 1 200 €,  

Dobrovoľný hasičský zbor  vo výške 500 € z rozpočtu obce na rok 2019. 
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Hlasovanie: 

Za: 7 K. Bršťák, A. Bálintová, Ing. J. Majtán, MUDr. A. Pecena, Ing. T. 

Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 L. Kelko 

Neprítomní: 1 Ing. T. Gyarmati 

Nehlasovali: 0  

 

Uznesenie č. 150/2019  

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zakúpenie technologických zariadení a vybavenia kuchyne do 25 000 € z rezervného fondu  

B/ schvaľuje 

zmenu v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu obce vo výške 25 000 € z rezervného fondu 

obce. 

Hlasovanie: 

Za: 9 K. Bršťák, A. Bálintová, J. Badala, Ing. J. Majtán, MUDr. A. 

Pecena, Ing. T. Gyarmati, Zs. Hajabács, L. Kelko, T. Hamran 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0 
 

Nehlasovali: 0  

 

 

 

                                                                                             Ing. Terézia Horváthová 

                                           prednostka úradu 

 

 

 

 

Zapisovateľka: Adriana Szabolcsová 

Vo Svätom Petre, dňa 07.09.2019 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. T. Gyarmati             ........................................................ 

            J. Badala               ...................................................... 

 

 


